
dvoumŘs²Ľn²k pro obec Dolce

Ľ. 6  prosinec 2022                                  www.obec-dolce.cz e-mail: info@obec-dolce.cz

Slovo zastupitele
zabralǾŠǘǑƛƴǳőŀǎǳ. JsemǊłŘŀΣȌŜse
ƴłƳǇƻŘŀǌƛƭƻopravit i ƻǇƭƻŎŜƴƝna
ǾƝŎŜǵőŜƭƻǾŞƳƘǌƛǑǘƛaȌŜse poŎƻǾƛŘƻǾŞ
pauzemohlyǳǎƪǳǘŜőƴƛǘǾǑŜŎƘƴȅǘǊŀŘƛőƴƝ
akce. tƭłƴǻƳłƳŜǾƝŎŜΣtak snadnaƴŠ
budeǾŠǘǑƝprostor, i ƪŘȅȌpoȊƪǳǑŜƴƻǎǘƛ
zǳǇƭȅƴǳƭȇŎƘdvouƳŠǎƝŎǻƳłƳpocit,ȌŜ
ǾȇǎǘŀǾōŀkanalizace byla ǇǊƻŎƘłȊƪŀ
ǊǻȌƻǾƻǳzahradou a ȌŜto ƘƻǊǑƝƴłǎ
teprve őŜƪł. Kanalizacijsme po trochu
ƘŜƪǘƛŎƪŞƳȊłǾŠǊǳǵǎǇŠǑƴŠǇǌŜǾȊŀƭƛ
vǌłŘƴŞƳǘŜǊƳƝƴǳ. Z hlediskaǾȇǾƻƧŜna
ǎǘŀǾŜōƴƝƳtrhu to bylo pro
zhotovitelskou firmu ƴŜƧƴŜǇǌƝȊƴƛǾŠƧǑƝ
ƻōŘƻōƝǇƻǎƭŜŘƴƝŎƘlet. Smlouvu jsme
podepsali28. 1. 2021. RealizaceŘƝƭŀbyla
ǇƻŘƳƝƴŠƴŀȊƝǎƪłƴƝƳdotace z MZe,
kterou jsmeȊƝǎƪŀƭƛv dubnu2021.{ǘŀǾŠǘ
jsmeƪǾǻƭƛƴŜǇƻǾƻƭŜƴŞǳȊŀǾƝǊŎŜv ƘƭŀǾƴƝ
silnici ȊŀőŀƭƛŀȌ5. 8. 2021, kdy ǌłŘƛƭ
covid,ƴŜǳǎǘłƭŜseǇǊƻŘƭǳȌƻǾŀƭȅƴƻǳȊƻǾŞ
stavy a ceny ǎǘŀǾŜōƴƝŎƘƳŀǘŜǊƛłƭǻ
stoupaly ǾȊƘǻǊǳ. YŘȅȌse situace
s covidem uklidnila,Ȋŀőŀƭŀ24. 2. 2022
Ǿłƭƪŀna¦ƪǊŀƧƛƴŠa sƴƝǇǌƝƳƻőƛƴŜǇǌƝƳƻ
ȊǾȅǑƻǾłƴƝcen ǇƻƘƻƴƴȇŎƘhmot
a nedostatek ǳƪǊŀƧƛƴǎƪȇŎƘŘŠƭƴƝƪǻ.
DEKAKOMto i ǇǌŜǎǘƻȊǾƭłŘƭ. włŘŀbych
ǘƝƳǘƻǇƻŘŠƪƻǾŀƭŀǎǘŀǾōȅǾŜŘƻǳŎƝƳǳ
panu £ŀȌƪŞƳǳa ǾǑŜƳǇǊŀŎƻǾƴƝƪǻƳΣ
ƪǘŜǌƝpracovali ǘŞƳŠǌnonstop, za
odvedenou ǇǊłŎƛa za ǾȇōƻǊƴƻǳ
ǎǇƻƭǳǇǊłŎƛ. PoǇǌŜŘłƴƝŘƝƭŀjsme museli
ǇƻȌłŘŀǘo ǇƻǾƻƭŜƴƝȊƪǳǑŜōƴƝƘƻprovozu
ǾƻŘƻǇǊłǾƴƝǵǌŀŘv tǌŜǑǘƛŎƝŎƘ. !őƪƻƭƛ
ȊǇǻǎƻōǇƻǾƻƭŜƴƝǇǊƻōŠƘƭǇƻƴŠƪǳŘ

Naģi jubilanti 
V listopadu oslavil

CǊŀƴǘƛǑŜƪ IƻǊƝƴŜƪ75 let
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wǻȌŜƴŀ ±ƻǘǊǳōƻǾł         
±łŎƭŀǾ IŀǾƭƝőŜƪ      
.ƻƘǳƳƛƭŀ aŀƧŜǊƻǾł   
Josef ½łƘƻǌƝƪ
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ƴŜǎǘŀƴŘŀǊŘƴŠbezƧŀƪŞƪƻƭƛǇǊƻƘƭƝŘƪȅőƛ
kontroly, ȊƪǳǑŜōƴƝprovoz ƳłƳŜ
k 30. 11. 2022 povolen. Na MZe jsme
ǾǑŀƪmuseliŘƻƪƭłŘŀǘȌłŘƻǎǘo ǇƻǾƻƭŜƴƝ
ȊƪǳǑŜōƴƝƘƻprovozu,kterou poƴłǎŘŀƴȇ
ǵǌŀŘani ƴŜǇƻȌŀŘƻǾŀƭ. ½łǊƻǾŜƶjsme
museli ǇƻȌłŘŀǘo kolaudaci ǇǊƻǾƻȊƴƝ
budovy 2h±ΣƪǘŜǊŞǇǌŜŘŎƘłȊŜƭƻ
ǎƻǳƘƭŀǎƴŞstanoviskohygienynaȊłƪƭŀŘŠ
rozboru vody z ƴƻǾŠǾȅōǳŘƻǾŀƴŞ
studny. Voda je ǳǊőŜƴŀpro ƘȅƎƛŜƴƛŎƪŞ
ǇƻǘǌŜōȅobsluhy2h±. WŜƭƛƪƻȌƴłƳǇǊǾƴƝ
rozbor ƴŜǾȅǑŜƭΣbylo to ƴŀǇƝƴŀǾŞdo
ǇƻǎƭŜŘƴƝŎƘǾƝƭŜ. Studnu jsme museli
ǾȅőŜǊǇŀǘa vydezinfikovat.5ǊǳƘȇrozbor
ƴŀǑǘŠǎǘƝǾȅǑŜƭ. ¢ƝƳǘƻbych ǊłŘŀ
ǇƻŘŠƪƻǾŀƭŀpanu tƻƭƝǾƪƻǾƛz 29±!YǳΣ
ǇŀƴƝtƭŀƴŜǘƻǾŞz KHSa panuMilasovize
ǎǘŀǾŜōƴƝƘƻǵǌŀŘǳΣƪǘŜǌƝseȊŀǎƭƻǳȌƛƭƛo to,
aby ǾǑŜǇǊƻōŠƘƭƻdo konce roku, ŎƻȌ
bylo proƴłǎȊłǎŀŘƴƝΣabychomnemuseli
vracet 5 % dotace. Informace
k ǇǌƛǇƻƧƻǾłƴƝna kanalizaci najdete
ǳǾƴƛǘǌƻōőŀǎƴƝƪǳ.
hƳƭƻǳǾłƳse, ȌŜƴŜƴƝƻōőŀǎƴƝƪzcela
ŀƪǘǳłƭƴƝΣale i vzhledem k ǾȇǑŜ
ǳǾŜŘŜƴŞƳǳbyly ǇƻǎƭŜŘƴƝdva ƳŠǎƝŎŜ
velmi ƴłǊƻőƴŞa vydat ƻōőŀǎƴƝƪǇǌŜŘ
±łƴƻŎŜƳƛnebylo v ƳȇŎƘƳƻȌƴƻǎǘŜŎƘ.
±ŠǌƝƳΣȌŜjste si ǳǇƭȅƴǳƭŞǎǾłǘƪȅǳȌƛƭƛ
v klidu a ǇƻƘƻŘŠΣǾłƴƻőƴƝŀǘƳƻǎŦŞǊǳsi
ƳǻȌŜǘŜǇǌƛǇƻƳŜƴƻǳǘv ƴŠƪǘŜǊȇŎƘ
őƭłƴŎƝŎƘa ǇǌŜƧƛǾłƳǇŜǾƴŞȊŘǊŀǾƝ
a ƘƻŘƴŠsil a ŘƻōǊŞƴłƭŀŘȅdo ƴƻǾŞƘƻ
roku.
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70 let        
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±łȌŜƴƝǎǇƻƭǳƻōőŀƴŞΣ
ǇǌŜŘŜƳbych ǾłƳǊłŘŀŘƻŘŀǘŜőƴŠ
ǇƻŘŠƪƻǾŀƭŀza ǇǌƝȊŜƶve ǾƻƭōłŎƘ.
bŜƳłƳŜǇǌƝƭƛǑȊǇŠǘƴŞvazby k ƴŀǑƝ
ǇǊłŎƛΣǘŀƪȌŜǾȇǎƭŜŘŜƪvoleb v ƴŀǑƝobci
beru tak, ȌŜjste byli s ƴŀǑƝǇǊŀŎƝ
spokojeni,ŎƻȌƳŠǘŠǑƝ.WłƻǎƻōƴŠjsem
se o ǎǾŞƪŀƴŘƛŘŀǘǳǌŜrozhodladoslova
na ǇƻǎƭŜŘƴƝŎƘǾƝƭƛa ǘƝƳƘƭŀǾƴƝƳ
ŘǻǾƻŘŜƳΣƪǘŜǊȇǇǌŜǾłȌƛƭǇƻƳȅǎƭƴȇ
ƧŀȊȇőŜƪvah, byla ƴŜŘƻƪƻƴőŜƴł
kanalizace. 2ǘȅǌƛroky jsou na jednu
stranu ŘƭƻǳƘłdoba, ƻōȊǾƭłǑǙƪŘȅȌsi
őƭƻǾŠƪǇǌŜŘǎǘŀǾƝΣjak bude muset zase
kloubit dohromady ǇǊłŎƛpro obec
s ŎƛǾƛƭƴƝƳȊŀƳŠǎǘƴłƴƝƳΣkdy ho po
ǇǌƝŎƘƻŘǳŘƻƳǻƴŜőŜƪłȊŀǎƭƻǳȌŜƴȇ
ƻŘǇƻőƛƴŜƪΣaleŘŀƭǑƝǇǊłŎŜ. Na druhou
stranu, ǇǊłŎŜve ǾŜǌŜƧƴŞǎǇǊłǾŠƳł
ǾŠǘǑƛƴƻǳŘƭƻǳƘƻŘƻōŞǵƪƻƭȅΣpro ƪǘŜǊŞ
je őǘȅǌƭŜǘŞƻōŘƻōƝƪǊłǘƪłdoba.
bŜǇǌƛƧŘŜmi ǇǌƝƭƛǑƛŘŜłƭƴƝΣƪŘȅȌse
sƴƻǾȇƳƛlidmi zcelaȊƳŠƴƝǎƳŠǊΣjak to
ōȇǾłve ǾȅǎƻƪŞpolitice. aŠƭŀby
fungovatǳǊőƛǘłkontinuita. NaƳŀƭȇŎƘ
ƻōŎƝŎƘΣjako je ta ƴŀǑŜΣǾŠǘǑƛƴƻǳ
ǇǊƻǾłȊŀƴƻǎǘfunguje a ƴŀǑǘŠǎǘƝje
ƻǇǊƻǑǘŠƴŀod ƴŠƧŀƪȇŎƘǇƻƭƛǘƛŎƪȇŎƘher
aŀƳōƛŎƝ.tǌƛǑƭƻmiǘŀƪŞǑƪƻŘŀƴŜǾȅǳȌƝǘ
toho, co jsem zaőǘȅǌƛroky pochytila,
Ǿő. ȊƝǎƪŀƴȇŎƘƪƻƴǘŀƪǘǻ. I ƪŘȅȌv ǘŞǘƻ
poziciseőƭƻǾŠƪǳőƝǇƻǌłŘaǾƝŎƴŜȌkde
jinde siǳǾŠŘƻƳǳƧŜΣȌŜőƝƳǾƝŎŜǾƝΣǘƝƳ
ǾƝŎŜǾƝΣȌŜƴŜǾƝnic.
±ȇǎǘŀǾōŀkanalizace byla ƘƭŀǾƴƝƳ
projektemǳǇƭȅƴǳƭŞƘƻroku,ƪǘŜǊȇƴłƳ
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½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ ƻōŎŜ 5ƻƭŎŜ ƪƻƴŀƴŞƘƻ dne 19. 12. 2022
½ŀǎŜŘłƴƝZastupitelstvaobceDolcebylo
ȊŀƘłƧŜƴƻv 19:00 hod.ƳƝǎǘƻǎǘŀǊƻǎǘƪƻǳ
obce ǇŀƴƝAlenou Duchkovou,
ǇǌŜŘǎŜŘŀƧƝŎƝΣzaǵőŀǎǘƛ6 ƻōőŀƴǻobce.
Ze ȊŀǎŜŘłƴƝbyl z ŘǻǾƻŘǳnemoci
omluvenMiroslavaǊłȊ. Zastupitelstvo
bylo i vǇƻőǘǳ5őƭŜƴǻǳǎƴłǑŜƴƝǎŎƘƻǇƴŞΣ
ǇǊƻǘƻȌŜbyla ǇǌƝǘƻƳƴŀƴŀŘǇƻƭƻǾƛőƴƝ
ǾŠǘǑƛƴŀőƭŜƴǻzastupitelstva. Jednalose
o ǇƻǎƭŜŘƴƝȊŀǎŜŘłƴƝv tomto
ƪŀƭŜƴŘłǌƴƝƳroce,ƧŜƘƻȌƘƭŀǾƴƝƳƛbody
byly ǎŎƘǾłƭŜƴƝǊƻȊǇƻőǘǳΣǎŎƘǾłƭŜƴƝ
smlouvy s 29±!YŜƳna ǇǊƻǾƻȊƻǾłƴƝ
kanalizacea ǎŎƘǾłƭŜƴƝƴƻǾŞǾȅƘƭłǑƪȅ
o ƳƝǎǘƴƝƳpoplatku za ƻŘƪƭłŘłƴƝ
ƪƻƳǳƴłƭƴƝƘƻodpadu zƴŜƳƻǾƛǘŞǾŠŎƛ.
5ǻǾƻŘŜƳƴƻǾŞǾȅƘƭłǑƪȅjeȊǾȇǑŜƴƝcen
½łǇŀŘƻőŜǎƪȇŎƘƪƻƳǳƴłƭƴƝŎƘǎƭǳȌŜōza
svozy ƪƻƳǳƴłƭƴƝƘƻi ǎŜǇŀǊƻǾŀƴŞƘƻ
odpaduo 20%, u svozuǇŀǇƝǊǳdokonce
o 70 %. S ǊŜŎȅƪƭŀŎƝǇŀǇƝǊǳje ǘƻǘƛȌ
ŀƪǘǳłƭƴŠǇǊƻōƭŞƳΣǇǊƻǘƻȌŜje ho moc.
Cena za ǾȇƪǳǇǇŀǇƝǊǳse ǇƻǎǘǳǇƴŠ
ǎƴƛȌƻǾŀƭŀa ƳƻƳŜƴǘłƭƴŠǇǊȇƳǳǎƝ
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Alena 5ǳŎƘƪƻǾł

ǎǾƻȊƻǾŞfirmy ǎōŠǊƴłƳplatit. WŜƭƛƪƻȌ
obec i doposud na ƻŘǇŀŘƻǾŞ
ƘƻǎǇƻŘłǌǎǘǾƝŘƻǇƭłŎŜƭŀΣmuselo
zastupitelstvoreagovatnaȊǾȇǑŜƴƝcen,
ƴŀǾȇǑŜƴƝƳsazbyz 0,80Yőκƭna 1 Yőκƭ.
WŜŘƴłse o ƳŀȄƛƳłƭƴƝőłǎǘƪǳΣkterou
ǳƳƻȌƶǳƧŜȊłƪƻƴ.
ZastupitelstvoobceDolce:
ÅǎŎƘǾłƭƛƭƻǊƻȊǇƻőŜǘobceDolcena rok

2023jakoǎŎƘƻŘƪƻǾȇ
ÅǎŎƘǾłƭƛƭƻǾȇƘƭŜŘǊƻȊǇƻőǘǳna roky

2024-2025
ÅǎŎƘǾłƭƛƭƻȊǌƝȊŜƴƝƛƴǾŜƴǘŀǊƛȊŀőƴƝŎƘ
ƪƻƳƛǎƝk ǇǊƻǾŜŘŜƴƝinventarizace
majetku obce a majetku SDH
k 31. 12. 2022 veǎƭƻȌŜƴƝǇǌŜŘǎŜŘŀ
Marek Regner, őƭŜƴƻǾŞAlena
5ǳŎƘƪƻǾłΣ½ŘŜƴŠƪbƻǾȇΣIng. Jan
.ǻȌŜƪΣLenka{ȊƛƪǎȊŀȅƻǾłza obec
a őƭŜƴƻǾŞJosef{ǘŀƴŠƪΣPavel~ƛƭƛƴƎ
st. atŀǾƭƝƴŀIƻƭłzaSDH

ÅǎŎƘǾłƭƛƭƻǳȊŀǾǌŜƴƝsmlouvyo pachtu
a ǇǊƻǾƻȊƻǾłƴƝǾƻŘƻƘƻǎǇƻŘłǌǎƪŞƘƻ
majetkuςkanalizacepro ǾŜǌŜƧƴƻǳ

ÅǇƻǘǌŜōǳa2h±seǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƝ29±!Y
a.s., L260849657, seǎƝŘƭŜƳ{ŜǾŜǊƴƝ
2264/8, 370 10 2ŜǎƪŞ.ǳŘŠƧƻǾƛŎŜΣ
ȊŀǇǎŀƴŞv hōŎƘƻŘƴƝƳǊŜƧǎǘǌƝƪǳ
ǾŜŘŜƴȇƳYǊŀƧǎƪȇƳsoudem
v 2ŜǎƪȇŎƘ.ǳŘŠƧƻǾƛŎƝŎƘΣƻŘŘƝƭB,
ǾƭƻȌƪŀ657, na dobuǳǊőƛǘƻǳpo dobu
ȊƪǳǑŜōƴƝƘƻprovozuzaǇŀŎƘǘƻǾƴŞve
ǾȇǑƛ144.000,- Yőpro rok 2023.
¦ƪƭłŘłstarostoviobcetuto smlouvu
ǳȊŀǾǌƝǘ. SchvalujeǾȇǑƛǎǘƻőƴŞƘƻpro
rok 2023 v őłǎǘŎŜ55,39Yőza 1 m3

bez DPH,tzn. 60,93 Yőza 1 m3 Ǿő.
DPH.

ÅǎŎƘǾłƭƛƭƻƻōŜŎƴŠȊłǾŀȊƴƻǳǾȅƘƭłǑƪǳ
o ƳƝǎǘƴƝƳpoplatku za ƻŘƪƭłŘłƴƝ
ƪƻƳǳƴłƭƴƝƘƻodpadu z ƴŜƳƻǾƛǘŞ
ǾŠŎƛ

ÅǎŎƘǾłƭƛƭƻsmlouvuo ȊǌƝȊŜƴƝǾŠŎƴŞƘƻ
ōǌŜƳŜƴŜ- ǎƭǳȌŜōƴƻǎǘƛő. IV-12
-0018862/VB/01

tƻŘǊƻōƴŠƧǑƝinformace ze ȊŀǎŜŘłƴƝ
najdete v ƻŦƛŎƛłƭƴƝƳȊłǇƛǎǳ
zastupitelstva.

Informace k pƏipojov§n² na veƏejnou kanalizaci
vod. KǳȊŀǾǌŜƴƝsmluv budeteǾȅȊǾłƴƛ.
SǘŠƳƛΣƪǘŜǌƝǳȌƻŘǇŀŘƴƝvodyƻŘǾłŘŠƧƝΣ
ǳȊŀǾǌŜ29±!Ysmlouvu ŘƻŘŀǘŜőƴŠΣ
ǎǘƻőƴŞbudeǵőǘƻǾłƴƻod dataǇǌƛǇƻƧŜƴƝ
naǾŜǌŜƧƴƻǳkanalizaci.

Ҧ WŜƭƛƪƻȌƴŜƳłƳŜƻōŜŎƴƝvodovod,

ƳƴƻȌǎǘǾƝƻŘǇŀŘƴƝvody budeǾȅŎƘłȊŜǘ
ze ǎƳŠǊƴȇŎƘőƝǎŜƭǊƻőƴƝǇƻǘǌŜōȅvody
ǳǾŜŘŜƴȇŎƘv ǇǌƝƭƻȊŜő. 12, ǾȅƘƭłǑƪȅ
428/2001 Sb., kterou seǇǊƻǾłŘƝȊłƪƻƴ
274/2001, o vodovodechaƪŀƴŀƭƛȊŀŎƝŎƘ.
{ƳŠǊƴŞőƝǎƭƻpro ǊƻŘƛƴƴŞdomy je dle
ǘŞǘƻǇǌƝƭƻƘȅstanoveno na
36 m3/osobu/rok. Pokud nechcete
hradit ǎǘƻőƴŞpodle ǎƳŠǊƴȇŎƘőƝǎŜƭΣ
ƳǳǎƝǘŜƳƝǘƴŀƳƻƴǘƻǾŀƴȇŎŜǊǘƛŦƛƪƻǾŀƴȇ
ǾƻŘƻƳŠǊ.

Ҧ ¿łŘłƳŜǾłǎΣabyste do ƻōŜŎƴƝ

ǎǇƭŀǑƪƻǾŞkanalizace ƴŜǾȅǇƻǳǑǘŠƭƛ
obsah ǎǘłǾŀƧƝŎƝŎƘƧƝƳŜƪ. Tyto kaly je
nutno nechat ǾȅǾŞȊǘƻǇǊłǾƴŠƴƻǳ
osobou na jinou 2h±. Do ƴƻǾŠ
ǾȅōǳŘƻǾŀƴŞkanalizace, ƪǘŜǊłje
ǾȇƘǊŀŘƴŠǎǇƭŀǑƪƻǾłΣƴŜǎƳƝōȇǘǊƻǾƴŠȌ
ǾȅǇƻǳǑǘŠƴȅƧƛƴŞvody ƴŜȌƻŘǇŀŘƴƝ
όƴŀǇǌ. ŘŜǑǙƻǾŞΣŘǊŜƴłȌƴƝΣz ōŀȊŞƴǻ
apod.) hōƻƧƝby ƳŠƭƻvliv na provoz

2h±a ovlivnilo by to ǎƭŜŘƻǾŀƴŞlimity.
DokanalizaceǊƻǾƴŠȌƴŜǇŀǘǌƝ:
Å±ŜǑƪŜǊŞƘȅƎƛŜƴƛŎƪŞǇƻǘǌŜōȅ

a ǎŀƴƛǘłǊƴƝƳŀǘŜǊƛłƭ. {ǇŀŘŀƧƝsem
i ǇǌŜŘƳŠǘȅΣƪǘŜǊŞna ǇǊǾƴƝpohled
ƳŀƧƝstrukturu ǘƻŀƭŜǘƴƝƘƻǇŀǇƝǊǳΣ
ƴŀǇǌ. ǇŀǇƝǊƻǾŞƪŀǇŜǎƴƝƪȅΣǾƭƘőŜƴŞ
ubrouskyneboƪƻǎƳŜǘƛŎƪŞtampony.
±ǑŜǇŀǘǌƝdo popelnice na ǎƳŠǎƴȇ
ƪƻƳǳƴłƭƴƝodpad.

Å[Şƪȅa ŦŀǊƳŀŎŜǳǘƛŎƪŞǇǌƝǇǊŀǾƪȅ.
½ōȅƭŞƭŞőƛǾƻje ǘǌŜōŀǾǊłǘƛǘȊǇŠǘdo
ƭŞƪłǊƴȅ.

Å.ƛƻƭƻƎƛŎƪȇodpad jako ƴŀǇǌ. odpad
z ƪǳŎƘȅƶǎƪȇŎƘŘǊǘƛőǻΣzbytky ƧƝŘŜƭΣ
ƪłǾƻǾŞsedliny. Tento odpad lze
z ǾŜƭƪŞőłǎǘƛkompostovat, zbytek
ǇŀǘǌƝdo popelnice na ǎƳŠǎƴȇ
ƪƻƳǳƴłƭƴƝodpad.

Å Tukya oleje, naƪǘŜǊŞƳłƳŜv ƴŀǑƝ
obciǎōŠǊƴƻǳƴłŘƻōǳ.

Å/ƘŜƳƛƪłƭƛŜa ƧƛƴŞƴŜōŜȊǇŜőƴŞƭłǘƪȅ
jako barvy, ǌŜŘƛŘƭŀΣlaky, lepidla,
kyseliny, louhy, ƳƻǘƻǊƻǾŞoleje
a ƧƛƴŞǊƻǇƴŞƭłǘƪȅa ŎƘŜƳƛŎƪŞ
ǇǊƻǎǘǌŜŘƪȅΣƧŜƧƛŎƘȌǎōŠǊobec
ȊŀƧƛǑǙǳƧŜ.

Zastupitelstvo obce Dolce

Ҧ Pokud ƳłǘŜpodanou ȌłŘƻǎǘ

o ǇǌƛǇƻƧŜƴƝna kanalizci,ƳǻȌŜǘŜse po
ŘƻƘƻŘŠsp.IǊŀƴłőŜƳz29±!Yǳfyzicky
ǇǌƛǇƻƧƛǘa ȊŀƘłƧƛǘtak ƻŘǾłŘŠƴƝ
ƻŘǇŀŘƴƝŎƘvod. tǌŜŘŜƳǾǑŀƪ
kontaktujte p. IǊŀƴłőŜς tel.
602763997.

Ҧ ZastupitelstvoobceDolceǎŎƘǾłƭƛƭƻ

na ǎǾŞƳȊŀǎŜŘłƴƝdne 19. 12. 2022
smlouvu o pachtu a ǇǊƻǾƻȊƻǾłƴƝ
kanalizacea2h±veȊƪǳǑŜōƴƝƳprovozu
seǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƝ29±!YΣzeƪǘŜǊŞȊłǊƻǾŜƶ
ǾȅǇƭȇǾłǎǘƻőƴŞΣƪǘŜǊŞőƛƴƝ60,93YőǾő.
DPH/m3.

Ҧ {ǘƻőƴŞje poplatek za ƻŘǾŜŘŜƴƝ

ƻŘǇŀŘƴƝvody do kanalizace a ƧŜƧƝ
őƛǑǘŠƴƝ. tǊłǾƻna ǎǘƻőƴŞǾȊƴƛƪł
ƻƪŀƳȌƛƪŜƳvtoku ƻŘǇŀŘƴƝŎƘvod do
kanalizace. hŘǇŀŘƴƝvoda je ǘŀƪƻǾł
voda,ƧŜƧƝȌkvalitabylaȊƘƻǊǑŜƴŀlidskou
őƛƴƴƻǎǘƝ. Jeto tedy voda,ƪǘŜǊłǇƻǳȌƛǘƝƳ
v ŘƻƳłŎƴƻǎǘŜŎƘΣǇǊǻƳȅǎƭƻǾŞa ȊŜƳŠ-
ŘŠƭǎƪŞǾȇǊƻōŠa ƧƛƴȇŎƘprovozech
ȊƳŠƴƛƭŀsvoji jakost.{ǘƻőƴŞΣƧŜƘƻȌǾȇǑŜ
je ǎŎƘǾłƭŜƴłzastupitelstvem, budete
hradit 29±!Yǳjako provozovateli na
ȊłƪƭŀŘŠsmluv o ƻŘǾłŘŠƴƝƻŘǇŀŘƴƝŎƘ
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NastalǇǌŜŘǾłƴƻőƴƝőŀǎaƳƝǎǘƴƝƘŀǎƛőƛse
v sobotu 17. 12. ǎŜǑƭƛa zhodnotili svoji
ǇǊłŎƛzaƪƻƴőƝŎƝrok 2022. JsemǊłŘΣȌŜ
jsmesevƭŜǘƻǑƴƝƳroce mohliƻǇŠǘǎŜƧƝǘ
pro ƴłǎv ƻōǾȅƪƭŞƳőŀǎŜΣkdy ǾǊŎƘƻƭƝ
ǾłƴƻőƴƝǇǌƝǇǊŀǾȅ. V sobotu od 10:00
hod. ǇǊƻōŠƘƭŀǇǌƝǇǊŀǾŀȊŀǎŜŘŀŎƝ
ƳƝǎǘƴƻǎǘƛa ƻōőŜǊǎǘǾŜƴƝna ǾŜőŜǊƴƝ
ƧŜŘƴłƴƝ.¨ŘŜǊŜƳ17. hodinyǇǌŜŘǎŜŘŀƧƝŎƝ
ǇǌƛǾƝǘŀƭǇǌƝǘƻƳƴŞhosty aǘǌƛŎŜǘƳƝǎǘƴƝŎƘ
Ƙŀǎƛőǻ. Po ƳƛƴǳǘŠticha k ǳŎǘŠƴƝ
ǇŀƳłǘƪȅƴŀǑƛŎƘȊŜǎƴǳƭȇŎƘőƭŜƴǻ
ǎŜȊƴłƳƛƭstarosta sboru ǇǌƝǘƻƳƴŞ
s programemǎƭŀǾƴƻǎǘƴƝƘƻƧŜŘƴłƴƝ. Jako
ƪŀȌŘȇrok dostal ǇǊǾƴƝslovo jednatel
sboru Martin aŀŎƘłőŜƪΣƪǘŜǊȇve ǎǾŞ
ȊǇǊłǾŠǇǌƛōƭƝȌƛƭǇǊłŎƛőƭŜƴǻzaǳǇƭȅƴǳƭŞ
ƻōŘƻōƝ. tƻǘŞƘƻǎǇƻŘłǌ½ŘŜƴŠƪbƻǾȇ
shrnulǇǌƝƧƳȅa ǾȇŘŀƧŜve ǎǾŞŦƛƴŀƴőƴƝ
ȊǇǊłǾŠ. Ivo /ƘǳŘłőŜƪjako velitel
ȊłǎŀƘƻǾŞjednotky obce ƴłǎǎŜȊƴłƳƛƭ
s ǾȇƧŜȊŘȅΣke ƪǘŜǊȇƳbyla jednotka
ǾȅȊǾłƴŀ. VelitelǘŀƪŞȊƳƝƴƛƭǵőŀǎǘőƭŜƴǻ
na ƻŘōƻǊƴȇŎƘǑƪƻƭŜƴƝŎƘΣƪǘŜǊłjsou
ƴǳǘƴłpro jejich ǇǊłŎƛǇǌƛȊłǎŀȊƝŎƘ.
{ƭŜőƴŀKamilaaŀƭƝƪƻǾłƴłƳproȊƳŠƴǳ
ǇǌƛōƭƝȌƛƭŀőƛƴƴƻǎǘǎǇƻǊǘƻǾƴƝŎƘŘǊǳȌǎǘŜǾ
ȌŜƴiƳǳȌǻnaǎƻǳǘŠȌƝŎƘ.±ŜǑƪŜǊƻǳǇǊłŎƛ
shrnul a zrevidovalƴłǑrevizor Josef
{ǘŀƴŠƪ.

Uctřn² pam§tky zesnul®ho hasiľe ze Skalice u Ľesk® L²py
V souvislosti s ǳŎǘŠƴƝƳǇŀƳłǘƪȅ
ȊŜǎƴǳƭŞƘƻƘŀǎƛőŜjednotky Sboru
ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇŎƘƘŀǎƛőǻobce Skalice
u2ŜǎƪŞ[ƝǇȅǇǌƛǇƻȌłǊǳdomu vbƻǾŞƳ
Boru,őłǎǘArnultovicedne 30. listopadu
2022 byla ƎŜƴŜǊłƭƴƝƳǌŜŘƛǘŜƭŜƳ
IŀǎƛőǎƪŞƘƻȊłŎƘǊŀƴƴŞƘƻsboru 2ŜǎƪŞ
republiky ǾȅƘƭłǑŜƴŀpieta, ƪǘŜǊŞse
7. prosincev 15 hod. Ȋǵőŀǎǘƴƛƭƛi őƭŜƴƻ- Alena 5ǳŎƘƪƻǾł

aƛǊƻǎƭŀǾ aŀŎƘłőŜƪΣ ǎǘŀǊƻǎǘŀ {5I

Hasiľi bilancovali rok 2022

ǾŞƴŀǑƝjednotkyǇƻȌłǊƴƝochrany. Pieta
ǎǇƻőƝǾŀƭŀve ǾȅƧŜǘƝǇƻȌłǊƴƝtechniky
ǇǌŜŘstanici se ȊŀǇƴǳǘȇƳǾȇǎǘǊŀȌƴȇƳ
ǎǾŠǘŜƭƴȇƳȊŀǌƝȊŜƴƝƳa ƴŀǎǘƻǳǇŜƴƝ
ƻǎłŘƪȅv ȊłǎŀƘƻǾŞƳstejnokroji
k ǳŎǘŠƴƝǇŀƳłǘƪȅȊŜǎƴǳƭŞƘƻƘŀǎƛőŜ
minutouticha.

Jakoroky ǇǌŜŘŜǑƭŞǾȇōƻǊƻŎŜƶǳƧŜǎǾŞ
őƭŜƴȅ. 2ŜǎǘƴŞǳȊƴłƴƝsboru ǇǌŜǾȊŀƭ
MichalIƻƭȇ. Medaili zaǾŠǊƴƻǎǘ- 10 let
u sboru ƻōŘǊȌƝRadkaIƛƪƻǾł(bude
ŘƻŘŀǘŜőƴŠǇǌŜŘłƴŀύ. {ǘǳȌƪǳza 30 let
u sboruǇǌŜǾȊŀƭJosef{ǘŀƴŠƪa za40 let
JosefBultasml. a MiroslavaŀŎƘłőŜƪ.

½ŘŜƴŠƪbƻǾȇǇǌŜŘƴŜǎƭǇƭłƴǇǊłŎŜna rok
2023 a ten byl ǇǌƝǘƻƳƴȇƳƛǎŎƘǾłƭŜƴ.
V diskusiǇǌŜŘŀƭƛƘƻǎǘŞzdravicizeǎǾȇŎƘ
ǎōƻǊǻa Miroslav aŀŎƘłőŜƪz pozice
starosty ǇƻȌłŘŀƭőƭŜƴȅΣaby byli
ƴłǇƻƳƻŎƴƛǇǌƛǇǌƝǇǊŀǾłŎƘna oslavy100
let odȊŀƭƻȌŜƴƝsboruvǇǌƝǑǘƝƳroce. Na
ȊłǾŠǊƧŜŘƴłƴƝƴłǎƭŜŘƻǾŀƭƻƳŀƭŞ
ƻōőŜǊǎǘǾŜƴƝΣōŠƘŜƳƪǘŜǊŞƘƻjsmemohli
ȊƘƭŞŘƴƻǳǘvideo zeǎƻǳǘŠȌƝǎǇƻǊǘƻǾƴƝŎƘ
ŘǊǳȌǎǘŜǾΣƪǘŜǊŞǇǌƛǇǊŀǾƛƭƛƴŀǑƛƳƭŀŘƝ.
Dovolte, abych ǇƻǇǌłƭőƭŜƴǻƳSDH
aǾŠǊƴȇƳőǘŜƴłǌǻƳ5ƻƭŎƪŞƘƻƻōőŀǎƴƝƪǳ
ǇƻƘƻŘƻǾŞǾȅƪǊƻőŜƴƝdo ƴƻǾŞƘƻroku
2023.

Pozv§nka
SDH Dolce a obec Dolce 
ǎǊŘŜőƴŠ ȊǾƻǳ ǇǌƝȊƴƛǾŎŜ ƭŜƘƪŞ 
turistiky na 
уΦ wh2bNY bh±hwh2bNIh 
±º~[!t¦Σ ƪǘŜǊȇ ǎŜ ǳǎƪǳǘŜőƴƝ 
v sobotu 7. 1. 2023.
¢Ǌŀǎŀ ǾȇǑƭŀǇǳΥ IƻǊǑƛŎŜΣ 
bŜǾŠǊƴł όƻǇŞƪłƴƝ ōǳǌǘǻύΣ 
¨ƧŜȊŘΣ ƪŀǇƭŜ ǎǾΦ IǳōŜǊǘŀΣ 5ƻƭŎŜ 
όƎǳƭłǑ Ǿ ƳƝǎǘƴƝƳ ƘƻǎǘƛƴŎƛύΦ
{ǊŀȊ Ǿ фΥол ƘƻŘΦ ǇǌŜŘ h¨Φ
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Alena 5ǳŎƘƪƻǾł

Draki§da

Peklo na Dolc²ch
VǇłǘŜƪ9. prosincesiőŜǊǘƛǎǇƻƭŜőƴŠs Luciferempostavili
ƻŘƭƻǳőŜƴŞǇǊŀŎƻǾƛǑǘŠpekla na ƘǌƛǑǘƛZatłǊƴƝƪŜƳ. Cesta
k ǇŜƪŜƭƴŞƳǳȊłƳƪǳbyla ƻǎǾƝŎŜƴŀƭƻǳőŜƳƛa ǎǾƝőƪŀƳƛΣ
ŀǘƳƻǎŦŞǊŀŘƝƪȅtomu byla opravdu ǇŜƪŜƭƴł. Vzhledem
k ƘǌƝǑƴƻǎǘƛobce byloǇƻǾƻƭłƴƻopravduƴŜǎǇƻőŜǘőŜǊǘǻ. Ti
ƴŜȊŀǇƻƳƴŠƭƛani na pekelnouǾłƘǳΣƪǘŜǊłƧƛȌod dob Doroty
ałŎƘŀƭƻǾŞǾłȌƝƘǌƝǑƴƝƪȅ. NaǾłȌŜƴƝŘǳǑƝŘƻƘƭƝȌŜƭƛi aƛƪǳƭłǑ
s ŀƴŘŠƭŜƳ. Ty ƘƻŘƴŞpotom ŀƴŘŠƭvysvobodil ze ǎǇłǊǻ
pekla,a dokonceje obdarovalnebeskoupochoutkou. Mezi
ǾłȌŜƴȇƳƛse objevily i ŘǾŠŘǳǑŜΣƪǘŜǊŞto ƳŠƭȅopravduna
ƘǊŀƴŠ.tŜƪŜƭƴłǾłƘŀjimǘƻǘƛȌƴŀǾłȌƛƭŀƘǌƝŎƘǻtakŀƪƻǊłǘna
to, vydat se na cestu do pekla, kde by ƳŠƭȅǎƭƻǳȌƛǘ
a ǇǌƛƪƭłŘŀǘpod kotle. IǌƝǑƴƝƪǻƳse nakonec ǇƻŘŀǌƛƭƻ
vykoupit hezkouǇƝǎƴƛőƪƻǳ. Do ŘŀƭǑƝƘƻroku tak ǾǎǘƻǳǇƝ
s ƳƝǊƴȇƳǑƪǊŀƭƻǳǇŜƳa budou se muset opravduǎƴŀȌƛǘΣ
jinak je peklo nemine. 5ŠƪǳƧŜƳŜǾǑŜƳȊǵőŀǎǘƴŠƴȇƳa za
rok senaǾǑŜŎƘƴȅƘǌƝǑƴƝƪȅƻǇŠǘǘŠǑƝƳŜ. WƻǎŜŦ {ǘŀƴŠƪ

V sobotu 5. listopadu ǇǊƻōŠƘƭŀna ƘǌƛǑǘƛZa tłǊƴƝƪŜƳ

ǘǊŀŘƛőƴƝŘǊŀƪƛłŘŀΣnaƪǘŜǊŞƧƛȌǘǊŀŘƛőƴŠnefoukalo. Byli jsme

ǊłŘƛΣȌŜŀƭŜǎǇƻƶƴŜǇǊǑŜƭƻΣǇǊƻǘƻȌŜŎŜƭȇden bylȊŀƳǊŀőŜƴȇ

aƴŠƪƻƭƛƪmaminekseǇǌŜǎdenǾȅǇǘłǾŀƭƻΣzdaseŘǊŀƪƛłŘŀ

ǳǎƪǳǘŜőƴƝ. hōőŜǊǎǘǾŜƴƝpro ŘŠǘƛőƪȅbylo ǇǌƛǇǊŀǾŜƴƻΣtak

jsmeakciƴŜŎƘǘŠƭƛǊǳǑƛǘΣiƪŘȅȌnaǵőŀǎǘƛseǑǇŀǘƴŞǇƻőŀǎƝasi

podepsalo. 5ŠǘƛΣƪǘŜǊŞǇǌƛǑƭȅΣza ƘƭŀǎƛǘŞpodpory ǎǾȇŎƘ

ǊƻŘƛőǻōŠƘŀƭȅΣco jimǎƝƭȅǎǘŀőƛƭȅΣabyŀƭŜǎǇƻƶŎƘǾƝƭƛǳŘǊȌŜƭȅ

ǎǾŞdraky ve vzduchu. AȌŜto ƴŜƴƝƧŜŘƴƻŘǳŎƘłǾŠŎΣƪŘȅȌ

ƳǳǎƝǘŜǳǘƝƪŀǘaǇǌƛǘƻƳƻŘƳƻǘłǾŀǘΣƻŘƳƻǘłǾŀǘΣƻŘƳƻǘłǾŀǘ.

YŘȅȌǳȌŘŠǘƛnemohly,ōŠƘŀƭȅi ǊƻŘƛőŜ. bŠƪƻƭƛƪŘǊŀƪǻse

vzneslo i ǾȇǑƴŜȌjen ǇłǊƳŜǘǊǻnad zem. Brzy to ǾǑŀƪ

ǾǑŜŎƘƴȅǇǌŜǎǘŀƭƻbavit, a tak seǇǌŜǎǳƴǳƭƛke kiosku,kde ti,

ƪǘŜǌƝǇǌƛƴŜǎƭƛȌŀƭǳŘȅaƪŀǑǘŀƴȅproȊǾƝǌłǘƪŀΣdostali diplomy

a ƴŠƧŀƪŞsladkosti. Pak byl ǊƻȊŘŠƭłƴƻƘŜƶΣna ƪǘŜǊŞƳsi

ǾǑƛŎƘƴƛǇǌƝǘƻƳƴƝmohliƻǇŞŎǘōǳǌǘƝƪŀ. 5Šǘƛsi den nakonec

ǘŀƪŞǳȌƛƭȅΣsōŜȊǇǊƻǎǘǌŜŘƴƻǎǘƝǎƻōŠǾƭŀǎǘƴƝǾȅǳȌƛƭȅhromady

ƭƛǎǘƝΣdo ƪǘŜǊŞse rozhodlyǎƪłƪŀǘpod neǇǌƝƭƛǑƴŀŘǑŜƴȇƳƛ

pohledyǎǾȇŎƘǊƻŘƛőǻ. Nakonecjsmetedy mohliǇƻǾŀȌƻǾŀǘ

akcizaǵǎǇŠǑƴƻǳ.5ŠƪǳƧŜƳŜtŜǇőƻǾƛ{ǘŀƶƪƻǾƛzaorganizaci

aǳǾƛŘƝƳŜΣƳƻȌƴłǇǌƝǑǘŠǳŘŠƭłƳŜmalou inovaci,ƪŘȅȌƴłǎ

tenǾƝǘǊǇƻǌłŘtakȊƭƻōƝΗ
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Zastupitelstvo obce Dolce

Volba prezidenta Ľesk® republiky
ǾőŜǘƴŠƧŜŘƴŞΣƪǘŜǊłbyla ǇƻŘłƴŀ
ƻǇƻȌŘŠƴŠ. Na bŜƧǾȅǑǑƝǎǇǊłǾƴƝsoud
bylo ƴłǎƭŜŘƴŠŘƻǊǳőŜƴƻcelkem 13
ǇƻŘłƴƝΣsoud nakonec rozhodl
o ǳȊƴłƴƝƪŀƴŘƛŘłǘƴƝlistiny Karla
5ƛǾƛǑŜΣnaopakz volbyǾȅǌŀŘƛƭDenisu
Rohanovou.

Ǿƻƭƛőǻ. Na ǾȇōŠǊƳłƳŜz ƴƝȌŜ
ǳǾŜŘŜƴȇŎƘƪŀƴŘƛŘłǘǻ. tƻǌŀŘƝƻŘǇƻǾƝŘł
ǾȇǎƭŜŘƪǻƳƭƻǎƻǾłƴƝőƝǎŜƭΣƪǘŜǊȇƳƛ
budou ƻȊƴŀőŜƴȅǾƻƭŜōƴƝƭƝǎǘƪȅ
ƧŜŘƴƻǘƭƛǾȇŎƘƪŀƴŘƛŘłǘǻ:
1. PavelFischer
2. Jaroslav.ŀǑǘŀ
3. Josef{ǘǌŜŘǳƭŀ
4. PetrPavel
5. ¢ƻƳłǑZima
6. 5ŀƴǳǑŜbŜǊǳŘƻǾł
7. Andrej.ŀōƛǑ
8. Karel5ƛǾƛǑ
9. MarekIƛƭǑŜǊ
2Ŝǎƪłrepublika je ǇŀǊƭŀƳŜƴǘƴƝ
republika,v ƴƝȌje hlavaǎǘłǘǳǎƻǳőłǎǘƝ
ǇƛƭƝǌŜǾȇƪƻƴƴŞmoci s ƻƳŜȊŜƴȇƳƛ
pravomocemi v ǊƻȊƘƻŘƻǾŀŎƝŎƘ
procesech, ty ǾŠǘǑƛƴƻǾŠƴłƭŜȌƝ
ǇǌŜŘǎŜŘƻǾƛǾƭłŘȅaǾƭłŘŠ. DoŘŠƴƝǾǑŀƪ
vstupuje v ƻƪŀƳȌƛƪǳƴŀǇŠǘƝőƛkrize,
reprezentuje zemi navenek i ve
ǾƴƛǘǌƴƝŎƘǾȊǘŀȊƝŎƘa z hlediskaprotokolu
jde oǇǊǾƴƝƘƻǵǎǘŀǾƴƝƘƻőƛƴƛǘŜƭŜ.±ŠǌƝƳΣ
ȌŜƴƻǾȇprezidentőƛprezidentkabude
ŘǻǎǘƻƧƴŠreprezentovatƴŀǑƛrepubliku.

V lednuƴłǎőŜƪłvolbaprezidenta2ŜǎƪŞ
republiky. Od vznikuǎŀƳƻǎǘŀǘƴŞ2ŜǎƪŞ
republiky v roce 1993 budemeǾȅōƝǊŀǘ
vǇƻǌŀŘƝƧƛȌőǘǾǊǘŞƘƻprezidenta,ƪǘŜǊŞƘƻ
poȊƳŠƴŠǵǎǘŀǾȅv roce2012ǾƻƭƝƳŜmy
ƻōőŀƴŞtzv. ǇǌƝƳƻǳvolbou. Volba je
ƴŀǇƭłƴƻǾłƴŀna 13. a 14. ledna 2023
a ƧŜƧƝǇǌƝǇŀŘƴŞŘǊǳƘŞkolo na
27. a 28. ledna.{ƻǳőŀǎƴŞƳǳprezidentu
aƛƭƻǑƛZemanoviǎƪƻƴőƝŘǊǳƘŞŦǳƴƪőƴƝ
ƻōŘƻōƝ8.ōǌŜȊƴŀ2023. NaprezidentaƧƛȌ
podle ǵǎǘŀǾȅƴŜƳǻȌŜkandidovat,
ǇǊƻǘƻȌŜƴŜƳǻȌŜōȇǘzvolen ǾƝŎŜƴŜȌ
ŘǾŀƪǊłǘza sebou. Kandidovat na
prezidenta2wƳǻȌŜƻōőŀƴ2wΣƪǘŜǊȇ
ŀƭŜǎǇƻƶŘǊǳƘȇden volebŘƻǎłƘƴŜǾŠƪǳ
40 let a ƧŜƘƻȌƪŀƴŘƛŘłǘƴƝlistina bude
obsahovat podpisy ƴŜƧƳŞƴŠ20
ǇƻǎƭŀƴŎǻnebo 10 ǎŜƴłǘƻǊǻnebo
ǇƻŘǇƻǌƝ-li jehoƴłǾǊƘpeticeǇƻŘŜǇǎŀƴł
ƴŜƧƳŞƴŠ50 000 ƻōőŀƴȅ2wƻǇǊłǾƴŠ-
ƴȇƳƛvolit prezidenta republiky.
VǌłŘƴŞƳǘŜǊƳƝƴǳΣtj. do 8. listopadudo
16 hod., podalo ƪŀƴŘƛŘłǘƴƝlistinu
k registraci Ministerstvu vnitra celkem
21 ǳŎƘŀȊŜőǻ. Pro ƴŜǎǇƭƴŠƴƝǇƻŘƳƝƴŜƪ
bylo ƻŘƳƝǘƴǳǘƻ13 ƪŀƴŘƛŘłǘƴƝŎƘlistin,

ZŘŜǾƝǘƛƪŀƴŘƛŘłǘǻjichǑŜǎǘkandiduje
na ȊłƪƭŀŘŠǇƻŘǇƛǎǻǇƻǎƭŀƴŎǻőƛ
ǎŜƴłǘƻǊǻa ǘǌƛƻōŘǊȌŜƭƛǎǘŀƴƻǾŜƴȇ
ǇƻőŜǘǇƻŘǇƛǎǻod ƻōőŀƴǻ.
Prezidentem republiky bude zvolen
ƪŀƴŘƛŘłǘΣƪǘŜǊȇƻōŘǊȌƝƴŀŘǇƻƭƻǾƛőƴƝ
ǾŠǘǑƛƴǳǇƭŀǘƴȇŎƘƘƭŀǎǻƻǇǊłǾƴŠƴȇŎƘ

Ҧ Dne 4. 11. 2022 jsme od firmy

DEKAKOMǇǌŜǾȊŀƭƛŘƝƭƻs ŘǊƻōƴȇƳƛ
vadami a ƴŜŘƻŘŠƭƪȅ. Tyto vady
a ƴŜŘƻŘŠƭƪȅbyly ƻŘǎǘǊŀƴŠƴȅŀȌna
jedinou, kterou je ǇǌŜŘłƴƝpozemku
ŘƻǘőŜƴŞƘƻǇǊƻǾłŘŠƴƝƳstavbyȊǇŠǘjeho
ǾƭŀǎǘƴƝƪƻǾƛΣtj. ǇǌŜŘłƴƝsilnice II/230
DEKAKOMEM{¨{tY. Tato vada ƴłǎ
ƻǇǊŀǾƶǳƧŜkǇƻȊŀǎǘŀǾŜƴƝ5 %z cenyŘƝƭŀΣ
dokudnebudevadaƻŘǎǘǊŀƴŠƴŀ.

Ҧ Ke dni 30. 11. 2022 ƳłƳŜ

ǾƻŘƻǇǊłǾƴƝƳǵǌŀŘŜƳv tǌŜǑǘƛŎƝŎƘ
ǇƻǾƻƭŜƴȇȊƪǳǑŜōƴƝprovoz.

Ҧ Kedni 20. 12. 2022bylaǎǘŀǾŜōƴƝƳ

ǵǌŀŘŜƳv tǌŜǑǘƛŎƝŎƘȊƪƻƭŀǳŘƻǾłƴŀ
ǇǊƻǾƻȊƴƝbudova2h±.

Ҧ błƪƭŀŘȅna ǎǘŀǾŜōƴƝǇǊłŎŜőƛƴƛƭȅ

42 596 225 Yőz toho ǾƝŎŜǇǊłŎŜdle
ǳȊŀǾǌŜƴȇŎƘŘƻŘŀǘƪǻőƛƴƛƭȅnakonec
pouze1 780280Yő.
DotacezMzeőƛƴƛƭŀ23762000Yő.
DotacezPKőƛƴƛƭŀ5 000000Yő.
¨ǾŠǊbyl ǇƻƴƝȌŜƴz 21 000 000 Yőna
12 924 428,68Yőa je v ƴŠƳzahrnuta

i őłǎǘƪŀ1 423 717,46 Yőza opravu
ƳƝǎǘƴƝŎƘƪƻƳǳƴƛƪŀŎƝǇƻƪƭłŘƪƻǳasfal-
ǘƻǾŞvrstvy.
½ōȅƭŞƴłƪƭŀŘȅnaǎǘŀǾŜōƴƝǇǊłŎŜjsme
hradili zǾƭŀǎǘƴƝŎƘǇǊƻǎǘǌŜŘƪǻ.

ҦZǾƭŀǎǘƴƝŎƘǇǊƻǎǘǌŜŘƪǻjsmehradili

i ƻǎǘŀǘƴƝƴłƪƭŀŘȅǎǇƻƧŜƴŞsǾȇǎǘŀǾōƻǳ
kanalizace a 2h±ΣǘŠƳƛƴŜƧǾŠǘǑƝƳƛ
byly:
Å projekt 1 437083Yő
Å TDSa BOZP704220Yő
ÅȊǇǊŀŎƻǾłƴƝȌłŘƻǎǘƛo dotacina MZe

aǾȇōŠǊzhotovitele133100Yő
ÅƴłƘǊŀŘŀ{¨{tYzaƻƳŜȊŜƴƝǳȌƝǾłƴƝ

nemovitostiaǳƭƻȌŜƴƝƪŀƴŀƭƛȊŀőƴƝƘƻ
ǌŀŘǳv silnici336471,96Yő

Ҧ±ȇǎǘŀǾōŀzahrnovala:

Å2h±Ǿő. ǇǊƻǾƻȊƴƝbudovy, studny,
ǾŜǌŜƧƴŞƘƻƻǎǾŠǘƭŜƴƝΣƻǇƭƻŎŜƴƝ
aǇǌƝƧŜȊŘƻǾŞkomunikace

Å 2ǇǌŜőŜǊǇłǾŀŎƝstanice
Å 3 287,82 m ƎǊŀǾƛǘŀőƴƝkanalizace
ǎƪƭłŘŀƧƝŎƝse ze 16 ƪŀƴŀƭƛȊŀőƴƝŎƘ
stok

Å 251,05mǘƭŀƪƻǾŞkanalizace

Informace z prơbřhu vĪstavby kanalizace a ĽOV
ÅǎƪƭłŘŀƧƝŎƝseze2ƪŀƴŀƭƛȊŀőƴƝŎƘstok
Å 146 ks ƎǊŀǾƛǘŀőƴƝŎƘƪŀƴŀƭƛȊŀőƴƝŎƘ
ǇǌƝǇƻƧŜƪoŎŜƭƪƻǾŞŘŞƭŎŜ771,93m

Å 4 ks ǘƭŀƪƻǾȇŎƘƪŀƴŀƭƛȊŀőƴƝŎƘ
ǇǌƝǇƻƧŜƪoŎŜƭƪƻǾŞŘŞƭŎŜ7,43m

!ƭŜƴŀ 5ǳŎƘƪƻǾł

Pozv§nka
aƝǎǘƴƝ Ƙŀǎƛőƛ ŀ Ƙŀǎƛőƪȅ ǎǊŘŜőƴŠ 
ȊǾƻǳ ǾǑŜŎƘƴȅ ƻōőŀƴȅ ƴŀ   
I!{L2{Yº t[9{, 

ƪǘŜǊȇ ǎŜ ǳǎƪǳǘŜőƴƝ 
v sobotu 28. 1. 2023 od 
20:00 hod.

Pozv§nka
YŀƳƛƭŀ IŀƧȌƳŀƴƻǾł ǎǊŘŜőƴŠ ȊǾŜ 
ƳŀƭŞ ƛ ǾŜƭƪŞ ƪŀǊōŀƴƝƪȅ
na ¢¦wb!W ± tw~NΣ ƪǘŜǊȇ ǎŜ 
ǳǎƪǳǘŜőƴƝ v sobotu 4. 2. 2023.  
½łǇƛǎ ƘǊłőǻ ƻŘ моΥол ƘƻŘΣ ǎǘŀǊǘ 
turnaje od 14:00 hod.  
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Nastala doba ŀŘǾŜƴǘƴƝΣőŀǎ
ǇǌŜŘǾłƴƻőƴƝΣkdy se ǾǑƛŎƘƴƛǾƝŎŜőƛ
ƳŞƴŠǾŠƴǳƧƝǇǌƝǇǊŀǾłƳna ǎƭŀǾƴƻǎǘƴƝ
dny ±łƴƻŎ. A ani my ve ǑƪƻƭŎŜ
ƴŜȊŀƘłƭƝƳŜ. WƛȌod poloviny listopadu
jsme se s ŘŠǘƳƛpustily do ǾłƴƻőƴƝƘƻ
ǾȅǊłōŠƴƝnaǘǊŀŘƛőƴƝjarmarkve Vitouni,
kam ǇǊŀǾƛŘŜƭƴŠǇǌƛǎǇƝǾłƳŜǎǾȇƳƛ
ǾȇǊƻōƪȅ. ±łƴƻőƴƝjarmark se tento rok
ǳǎƪǳǘŜőƴƛƭv sobotu26. listopaduaƻǇŠǘ
se nesl v duchu ǇǌƝƧŜƳƴŞŀǘƳƻǎŦŞǊȅ.
błǾǑǘŠǾƴƝŎƛjarmarku ƳŠƭƛƳƻȌƴƻǎǘ
zakoupit si ǾłƴƻőƴƝǾȇǊƻōƪȅΣŘǊƻōƴŞ
ǇƻƘƻǑǘŠƴƝΣaleǘŀƪŞsesetkat,ǇƻǇƻǾƝŘŀǘ
si, na chvilku se zastavit a nechat na
sebe ŘȇŎƘƴƻǳǘǾłƴƻőƴƝŀǘƳƻǎŦŞǊǳ.
Tentoden siǳȌƛƭƛjakŘƻǎǇŠƭƝΣtak i ŘŠǘƛΣ
ƪǘŜǊȇƳǳŘŠƭŀƭƻvelkou radost,ƪŘȅȌsi
jejich ǾȇǊƻōƪȅαŘƻǎǇŠƭłŎƛάzakoupili.
bŠƪǘŜǊŞƴłƳhned v ƴŜŘŠƭƛǾȅǇǊłǾŠƭȅΣ
jak se po jarmarku ǘŀǘƝƴŎƛǇƻƪƻǳǑŜƭƛ
rozlousknoutǾȅǊƻōŜƴŞƻǌƝǑƪȅa dostat
se keǎƭƛōƻǾŀƴŞƳǳǇǌŜƪǾŀǇŜƴƝ. A jak je
ƳƻȌƴŞΣȌŜv ƴŜŘŠƭƛΚhŘǇƻǾŠřje
ƧŜŘƴƻŘǳŎƘł. Nebyla to ƻōȅőŜƧƴł
ƴŜŘŠƭŜΣaleǇǊǾƴƝŀŘǾŜƴǘƴƝnebochcete-

ǾłƴƻőƴƝŎƘkoled a ǇƝǎƴƝv ǇƻŘłƴƝŘŠǘƝ
a ȌłƪǻƘƻǊǑƛŎƪŞǑƪƻƭȅa ǎǇƻƭŜőƴŞ
ƻŘǇƻőƝǘłǾłƴƝ. błǎƭŜŘǳƧƝŎƝǘȇŘŜƴjsme
pak sŘŠǘƳƛǇǌƛǾȅŎƘłȊƪłŎƘobdivovaly,
jak je stromƴŀȊŘƻōŜƴȇΣa tak trochu se
ǇǌŜŘƘłƴŠƭȅv tom, kdo jej ǾƛŘƝǇǌŜŘ
ǇǌƝŎƘƻŘŜƳdo ǑƪƻƭƪȅǎǾƝǘƛǘ. WŜƴȌŜ
ǵǎƳŠǾȅŘŠǘƝse s ōƭƝȌƝŎƝƳse ǇłǘƪŜƳ
Ȋŀőŀƭȅtrochu ǾȅǘǊłŎŜǘ. Nastaly ǘƻǘƛȌ
obavy z ǇǌƝŎƘƻŘǳƧŜŘƴŞǾȊłŎƴŞ
ƴłǾǑǘŠǾȅ. Nastal den α5άa na ŘǾŜǌŜ
zaklepalaƛƪǳƭłǑ. Jako ǾȌŘȅƴŜǇǌƛǑŜƭ
ǎłƳΣale v doprovodu ŀƴŘŠƭǻ

kvapemōƭƝȌƝa my seǘŠǑƝƳŜΣƴŜǘǊǇŠƭƛǾŠ
ƻŘǇƻőƝǘłǾłƳŜΣŀȌkƴłƳǇǌƛƧŘŜWŜȌƝǑŜƪ.

a ƴŜǇƻǎŜŘƴȇŎƘőŜǊǘǻ. 5Šǘƛse trochu
ōłƭȅΣaleǇǌŜǎǘƻǘŞǘƻƴłǾǑǘŠǾŠǇǌŜŘƴŜǎƭȅ
ǇǌƛǇǊŀǾŜƴƻǳōłǎƴƛőƪǳ. A ǇǊƻǘƻȌŜje
aƛƪǳƭłǑǎǇǊŀǾŜŘƭƛǾȇa ǾƭƝŘƴȇǇłƴΣ
obdarovalǾǑŜŎƘƴȅƴŀŘƝƭƪƻǳ. Ani őŜǊǘƛ
ǾǑŀƪƴŜȊǻǎǘŀƭƛpozadu a na ǇǌƝƪŀȊ
aƛƪǳƭłǑŜdali ŘŠǘŜƳz ƳŀǊƛłǑŜ
ƴŀǎǘǌłŘŀƴŞȊƭŀǙłƪȅ. Nebudemesi ǾǑŀƪ
nicƴŀƭƘłǾŀǘ. ±ǑŜŎƘƴȅŘŠǘƛsi oddechly,
ƪŘȅȌseƘƻǎǘŞodebrali zaseoŘǻƳŘłƭ.
bȅƴƝǳȌƴŜƴƝpochyb, ȌŜ±łƴƻŎŜse

Dana a Magda ςǳőƛǘŜƭƪȅ a~

Adventn² ľas ve ģkolce

MateƏsk§ ģkola Horģice

VeselĪ listopad
Listopadbyl veȊƴŀƳŜƴƝher,ǇǌƛƪǘŜǊȇŎƘ

si ŘŠǘƛǊƻȊǾƝƧŜƭȅǾȊłƧŜƳƴƻǳǎǇƻƭǳǇǊłŎƛ.

Vyrobili jsme stromǇǌłǘŜƭǎǘǾƝΣmalovali

ǎǾłǎŜƭŦƝőƪŀa ǘŀƪŞsvoji rodinu.

S ōƭƝȌƝŎƝƳse ǾłƴƻőƴƝƳjarmarkem ve

Vitouni, seŘŠǘƛǘŀƪŞzapojilya vyrobily

ǎǾłŘƝƭŀΣƪǘŜǊłsi ƴŠƪŘƻmohl na

jarmarku zakoupit. V IƻǊǑƛŎƝŎƘjsme

ƴŀǾǑǘƝǾƛƭƛǇŀƴƝPetru, ƪǘŜǊłpro ƴłǎ

ǇǌƛǇǊŀǾƛƭŀHalloweenskou stezku. Ze

ǎǘǊŀǑƛŘŜƭƴŞtrasy byly ŘŠǘƛvelmi

ƴŀŘǑŜƴŞa ǎƴŀȌƛƭȅse ǾǑŜȊǾƭłŘƴƻǳna

i ǳȌƝǾŀƭƛΣproto jsme ji museliǇǊƻŘƭƻǳȌƛǘ

doŘǊǳƘŞƘƻdne. V denƭŀǎƪŀǾƻǎǘƝjsme

ǎǇƻƭŜőƴŠupekli ǾȇōƻǊƴƻǳōłōƻǾƪǳ.

¢ƝƳǘƻbych ŎƘǘŠƭŀǇƻŘŠƪƻǾŀǘǇŀƴƝ

~ƛƭƛƴƎƻǾŞza ƪǊłǎƴƻǳformu. Na sv.

Martina jsme si ǇƻǾƝŘŀƭƛa ǾȅǇǊłǾŠƭƛ

ǇǌƝōŠƘȅa ǘŀƪŞjsme malovali ōƝƭŞƘƻ

ƪƻƴŠ.5ŠǘƛƴŜƧǊŀŘŠƧƛǘǊłǾƝőŀǎvenku,kde

se spoluǎƴŀȌƝƳŜƧŜǑǘŠǾƝŎŜprohloubit

ǳŎǘƛǾȇvztahkǇǌƝǊƻŘŠ.¢ŀƪŞǊłŘƛǘǊłǾƝƳŜ

őŀǎnaƭƻǳƪłŎƘa naƘǌƛǑǘƛΣkdeǌłŘƝƳŜ

aƳłƳŜoȊłōŀǾǳǇƻǎǘŀǊłƴƻ.

ƧŜŘƴƛőƪǳ. Ve ǘǌƝŘŠjsme si ǇǌƛǇǊŀǾƛƭƛ

ǎƻǳǘŠȌ~ƪƻƭƴƝŘǊǳȌƛƴŀƳłtalent, do

ƪǘŜǊŞse ƪŀȌŘȇzapojil a ǳƪłȊŀƭǎǾŞ

ƴŀŘłƴƝ. ±ǑƛŎƘƴƛsi roli ǎƻǳǘŠȌƝŎƝŎƘmoc

V ǌƝƧƴǳjsme obdivovali ƳŠƴƝŎƝse

ǇǌƝǊƻŘǳa ǳȌƝǾŀƭƛjsme si ǎƭǳƴŜőƴŞ

ǇƻŘȊƛƳƴƝdny. Malovali jsme ƻōǊłȊƪȅ

s ǇƻŘȊƛƳƴƝtematikou, vyrobili jsme

ǎǘǊŀǑłƪŀΣstromyz kartonuaǇŀǇƝǊƻǾȇŎƘ

ǊǳƭƛőŜƪa ǘŀƪŞstromy z ŘǊłǘƪǻ

a ƪƴƻŦƭƝƪǻ. Pro ƪƻőƛőƪȅjsme ǳŘŠƭŀƭƛ

ŘƻƳŜőŜƪs ǇŜƭƝǑƪŜƳa z ǾŠǘǾƛőŜƪjsme

vyrobili ƧŜȌƪȅa houby. 5ŠǘƛǎǘŀǾŠƭȅ

bunkry naƘƻǊǑƛŎƪŞƳƘǌƛǑǘƛa naIǻǊŎŜ.

Na ǇǊƻŎƘłȊƪłŎƘjsme ǎōƝǊŀƭƛƻǌŜŎƘȅΣ

ƪŀǑǘŀƴȅΣȌŀƭǳŘȅa listy, veƪǘŜǊȇŎƘjsme

ǎǇƻƭŜőƴŠŘƻǾłŘŠƭƛ. 9. ǌƝƧƴŀbyl{ǾŠǘƻǾȇ

den ǇƻǑǘȅΣtento den jsme s ŘŠǘƳƛ

Ģkoln² druĥina Horģice

Podzimn² n§lada

ƴŀǾǑǘƝǾƛƭƛǇƻǑǘǳa poslali jsme pohledy

ǇǌƝōǳȊƴȇƳa ƪŀƳŀǊłŘǻƳ. bŜƧǾƝŎŜse

ŘŠǘŜƳƭƝōƛƭǾȇƭŜǘdo ±ƛǘƻǳƴŠk tŀǑƪǻƳ.

5Šǘƛse projely na ǇƻƴƝŎƝŎƘa ƳŠƭƛ

ƳƻȌƴƻǎǘsipohladit iƧƛƴłȊǾƝǌłǘƪŀ.¢ƝƳǘƻ

bychŎƘǘŠƭŀǇƻŘŠƪƻǾŀǘǊƻŘƛƴŠtŀǑƪǻΣȌŜ

ƴłƳǳƳƻȌƴƛƭƛƴłǾǑǘŠǾǳȊǾƝǌłǘŜƪa ǘŀƪŞ

zaǾȇǘŜőƴȇŘƻƳłŎƝchlebaaǇŜǊƴƝƪ.¢ŀƪŞ

ŘŠƪǳƧƛǇŀƴƝ2ŜǎŀƭƻǾŞzaƪǊłǎƴŞpohledy

aǇŀƴƝtǊƻǘƛǾƝƴǎƪŞzaōŀǊǾƛőƪȅ.

Mariya Mukan

li ȌŜƭŜȊƴłΣkdy seǘǊŀŘƛőƴŠǎŜǘƪłǾłƳŜ
u ǇǌƝƭŜȌƛǘƻǎǘƛǊƻȊǎǾƝŎŜƴƝǾłƴƻőƴƝƘƻ
stromu v IƻǊǑƛŎƝŎƘ. bŜȌǾǑŀƪtento
symbol±łƴƻŎȊŀȊłǌƛƭΣȊŀȊƴŠƭƻƴŠƪƻƭƛƪ

Mariya Mukan


